
 
Moció del grup d'Esquerra Republicana de Llagostera per avançar amb la recerca de nou 
sòl industrial a Llagostera. Exp. núm. 2024/1998  
 
Llagostera té molts reptes a sobre la taula i la necessitat d’ampliar el seu sòl industrial és un dels 
més importants. La nostra situació geogràfica, punt d’enllaç clau entre Girona i la Costa Brava i 
ben connectada amb les principals vies de comunicació terrestre que vertebren el territori, ofereix 
una bona oportunitat per a moltes empreses si es donen les condicions necessàries. 
 
La instal·lació de noves indústries al municipi es tradueixen en moltes millores. A banda d’ampliar 
les oportunitats de treball, suposaria un augment dels ingressos, que possibilitaria atendre 
necessitats del municipi. En aquest ple hem aprovat moltes mocions denunciant 
l’infrafinançament del món local i en especial del nostre municipi. Aconseguir més recursos és 
guanyar en autonomia. 
 
En les darreres dècades no hi ha hagut possibilitat d’augmentar el sòl industrial. Els plans de 
desenvolupament dels sectors SUD-11 i SUD-12 presentaven uns costos d’execució tan elevats 
que feia inviable trobar inversors amb interès per a desenvolupar-los.  
 
En el darrer mandat es va tirar endavant una modificació del pla de desenvolupament del sector 
SUD-11 eliminant algunes de les obligacions que anaven lligades al seu desenvolupament i 
reduint dràsticament els costos de desenvolupament. També es va dissenyar un projecte que es 
podria fer en dues fases i es va proposar un model de cooperació per tal d’arrencar el 
desenvolupament del sector.  
 
A més a més, es van fer reunions amb els propietaris per tal d’aconseguir el màxim consens al 
voltant d’aquesta iniciativa. 
 
En l’actual mandat no hem tingut notícia sobre cap avenç en relació a la recerca de nou sòl 
industrial.  
 
Pensem que, després de molts anys d’inacció en aquest sentit, hem d’aprofitar la feina feta en el 
darrer mandat i desenvolupar definitivament el sector SUD-11, cosa que suposaria augmentar 
en 27.500 metres quadrats de sòl industrial. 
 
A més a més, tirar endavant aquesta urbanització, també ajudaria a iniciar la urbanització del 
camí que connecta el polígon amb Llagostera Residencial, que molts dels grups d’aquest plenari 
portàvem en els nostres compromisos electorals. 
 
Finalment també volem destacar la necessitat d’avançar en la resolució de l’actual situació del 
sector SUD-12. Durant la campanya tots els grups avui representats ens vam reunir amb 
propietaris que volien desencallar la situació. És cert que la situació és complexa, però tenim 
l’obligació d’avançar, paral·lelament al desenvolupament del sector SUD-11, en la recerca de 
solucions. 
 
S’acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Prioritzar la dotació de recursos, quan sigui necessari, per al desenvolupament del 
sector SUD11 de Llagostera, prenent un paper d’impulsor del mateix. 
 
Segon.- Reafirmar el compromís de l'Ajuntament de Llagostera amb la promoció del creixement 
econòmic sostenible i la millora de la qualitat de vida dels seus habitants a través de l'impuls de 
l'activitat empresarial i la creació d'espais industrials adequats. 
 
Tercer.- Organitzar una reunió, amb assessorament tècnic i jurídic, amb els propietaris del SUD-
12 per estudiar les diferents possibilitats per desencallar-ne el desenvolupament. 
 
S’aprova per unanimitat durant el ple de 27 de juny de 2024. 

 


